

TABLE OF CONTENTS

目 录

Dynamic Monitoring and Driving Forces of Land in Zhaoqing New District Based on Satellite Remote Sensing Data

(基于卫星遥感数据的肇庆新区土地动态监测及驱动力分析)

D. J. WANG, G. CHENG, B. D. SUN, M. Z. LUO.....127

Analysis of Disaster Characteristics and Cause along Fengchang-Nilka Section of S315 Highway in Xinjiang

(新疆 S315 线蜂场-尼勒克段沿线道路病害特征及成因)

W. LI, X. L. WEI, B. LI, Z. C. LI, F. M. CHEN.....134

An Analysis to the Settlement and Evolution Characteristics and Driving Forces of Pastoral Areas

(牧区聚落时空特征及驱动力分析)

S. L. ZHANG, B. Q. TONG.....147

Seasonal Variation and Spatial Heterogeneity of Water Quality Parameter in Chenghai

(程海水质参数季节变化特征与空间异质性)

Z. M. LU, H. C. ZHANG, F. Q. CHANG, L. Z. DUAN, H. Y. LI, R. X. BI, H. WU, S. Y. ZHAO, Y. ZHANG.....157

Seasonal Changes of Water Quality Parameters in Lake Yilong

(异龙湖水质参数的季节性变化)

P. LIU, F. Q. CHANG, H. C. ZHANG, H. Y. LI, R. X. BI, L. Z. DUAN, L. FU, Y. ZHOU.....168

Research on Dynamic Change of Vegetation Coverage in Hohhot, Baotou, Ordos Area Based on RS and GIS

(基于 RS、GIS 的呼包鄂地区植被覆盖度变化研究)

SARINA.....179

Research on Dynamic Variation of the Land Use and Its Driving Force in Manzhouli City

(满洲里市土地利用动态变化及其驱动力分析)

J. SHI, C. X. HAI, J. LIU, W. B. GAO, H. T. JIANG.....187

The Study on the Change of Soil Carbon Reserves in Northwestern of Shanxi Province in Nearly 30 Years

(近 30 年晋西北地区土壤有机碳蓄积量变化研究)

J. SHI, C. X. HAI, W. B. GAO, H. T. JIANG.....196

The Changing Temperature Analysis in the Four Banners of East Xilingol League during the Past 50 Years

(近五十年锡林郭勒盟东四旗气温变化分析)

Z. F. WU, WULANTUYA.....206